



2024 中国汽车（场地）职业联赛 第五分站 株洲国际赛车场
2024 China Touring Car Championship — ZZIC

签发:	赛事仲裁委员会	决定文件编号:	15
From:	The Stewards	Decision Doc. No.	
主送:	TCR 中国挑战赛	日期:	2024/10/18
	瀚霆 DRT	Date:	
To:	TCR China Challenge	时间:	16:40
	DRT Racing	Time:	

赛事仲裁委员会收到赛事总监报告，决定如下：

The Stewards, having received a report from the Race Director, have determine the following decision:

参赛者 瀚霆 DRT 车队 72 号车手孙居然

Competitor and driver No.72 – Sun Ju Ran from the DRT Racing.

事实 根据事实，TCR 中国挑战赛第六分站第一节排位赛中，72 号车手导致比赛暂停（红旗）

Fact As the Judge of facts, Car No.72 causes the session to be stopped (red flag) during TCR China Challenge Q1 on this event weekend.

依据 《2024 年 TCR 汽车中国系列赛比赛规则》第 119 条款

Infringement Article 119 from the 2024 TCR China Series Sporting Regulations.

决定 取消 72 号车手在第一节排位赛红旗之前所取得的最快圈速

Decision Cancel the best lap time achieved in Qualifying 1 until the red flag moment by the driver No.72

Gabriel Tan

仲裁主席
Steward Chairman

郑宏海
Zheng Hong Hai

仲裁
Steward

谢雄
Xie Xiong

仲裁
Steward

参赛者签收

Driver signature

签收时间

Signing time

17:33